
Zápis 

 

z 26. jednání Školské rady ZŠ Brno, Pavlovská 16, 623 00, konaného 

dne 11. 6. 2014 od 16.00 hod. na ZŠ Pavlovská 16, Brno 

Přítomni: Mgr. Martin Mikš, Dipl. Kfm. Dalimil Ospalý, Mgr. Eva Kašparová, Miroslav Kopál, Jiří Zorník, 

Pavel Císarík 

Omluveni: RNDr. Zora Harmatová, Mgr. Pavlína Mazáčová, Ph.D., Petra Zmeková 

Hosté: Mgr. Lumír Sedláček, Renata Kolomazníková 

Jednání zahájila a dále řídila Eva Kašparová.  

 

Program:  

1. Hospodaření školy 

2. Analýza stavu žáků za posledních 5 let, předpoklad 2014/2015 

3. Jiné 

Hlasování o programu: schváleno jednomyslně (přítomno 6)  

 

k bodu 1/  

Byla předložena zpráva o hospodaření školy v roce 2013. Paní Kolomazníková, ekonom školy, 

prezentovala zprávu. Pan Zorník uvedl, že se letos zabývali doplňkovou činností u všech 

příspěvkových organizací v Kohoutovicích, na ZŠ Pavlovská je doplňková činnost docela v pořádku. 

Členové zprávu akceptovali bez námitek. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 6) 

 

k bodu 2/  

Eva Kašparová okomentovala přehled stavu žáků za posledních 5 let. Situace byla vedením školy 

vyhodnocována a vedla ke změně školního vzdělávacího programu (ŠVP). Zavedení nového ŠVP a 

zjištění jeho kvalit a dopadu na stav žáků bude možné vyhodnocovat nejdříve za 5 let. Pan Ospalý 

navrhl, aby byla vypracována úspěšnost žáků 9. tříd u přijímacích zkoušek. Vedení školy materiál 

připraví na další jednání školské rady. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 6) 

 



k bodu 3/  

a.) Pan Kopál  vznesl dotaz k dlouhodobé nepřítomnosti žákyně 9. třídy. Situace je řešena ve 

spolupráci s příslušným sociálním úřadem, žákyně bude v hlavních předmětech 

nehodnocena, přezkoušení proběhne na přelomu srpna, září. 

b.) Pan Mikš informoval o obsazení ředitele školy – rada MČ dala doporučení, aby se ředitelem 

stal pan Sedláček. 

c.) Bylo upozorněno, že na webu školy chybí dokumenty Výroční zpráva 2011/2012 a Výroční 

zprávy o hospodaření. Vedení zajistí, aby dokumenty byly na webu umístěny. 

Vzato na vědomí všemi přítomnými členy Školské rady (přítomno 6) 

 

Jednání bylo ukončeno v 17.00 h. 

 

Zápis provedla: Eva Kašparová   Zápis ověřil: Pavel Císarík 


